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Derby coraz bliżej. Już tylko trzy dni dzieli nas od jednego z

najważniejszych spotkań sezonu. W mediach na temat pojedynku

wypowiada się wiele osób, związanych z obydwoma drużynami, lub nie.

Swoje przemyślenia zdradzają też gracze. Wywiadu dla Radio Mana Mana

udzielił Maarten Stekelenburg. 

 

- Czuję się bardzo dobrze w Rzymie i w Romie i mam nadzieję pozostać tu przez

wiele lat. To fantastyczny klub. Chcemy rewanżu, jeśli jednak porównamy pierwszy

mecz do tego który rozegramy, jesteśmy daleko z sezonem, mamy już 26 spotkań

za plecami i przede wszystkim poprawiliśmy nasz sposób gry. Potrzeba było trochę

czasu, aby przyswoić nowy system gry z nowym trenerem. Teraz jednak

zrozumienie między nami jest znacznie lepsze w porównaniu do października. Mamy

tak wielu nowych graczy i dlatego potrzeba było trochę więcej czasu do lepszego

zgrania. De Rossi? Jest to decyzja trenera więc nie mam nic do powiedzenia na ten

temat. Także dlatego, że zaraz po meczu poleciałem do Londynu, myślę, że już

wszystko wyjaśnione.
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